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Saksnr Innhold Lukket

Orienteringssaker

1. Gjennomgang av møtereferat fra siste møte, inkludert drøfting av innspill fra 
Forsvarsbygg til referatet.

o Finn Olav Odde følger opp saker fra forrige møte
o Thomas Engen redegjør på neste møte om kommunens oppfølging av 

anleggstrafikken
o Rådmannen anmodes om å ta kontakt med Forsvarsbygg for videre 

oppfølging av Retningslinjer for behandling av rivingssøknader i «Rød 
sone», eventuelt at rådmannen ber om politisk behandling og vedtak i 
komité for Plan, Drift og Landbruk

o Forsvarsbygg sitt innspill til referat fra møte 10.3.2016 er registrert. 
Referat fra møte blir ikke endret
 Ad. Forsvarsbygg sitt innspill vedrørende avhending, vil 

Koordineringsutvalget presisere at det er Ørland kommune som 
sammen med Fylkesmannen og Riksantikvaren har ansvar for 
verneplan.

2. Etterlysning av støytall, maksimalstøy gul sone og snittmålinger innvendig fra 
Forsvarsbygg. Tomas Engen orienterer om framdrifta i innhenting av etterlyste 
verdier. I sammenheng med uklarhetene omkring Forsvarsbygg sin håndtering 
av saken bør Koordineringsutvalget drøfte følgende henstilling: "KOU ønsker at 
Ørland Kommune ber kommuneadvokaten vurdere hvilken hjemmel Forsvarsbygg 
har for å unnta støytallene til offentlig innsyn."

o Det skal være et møte med rådmann, adm. og Forsvarsbygg ang. MOP 
og Anleggsplan den 13. mai 2016. KOU anmoder om referat fra dette 
møtet.

3. Har kommunens administrasjon anmodet Forsvarsbygg om å avvente salg av 
rivingstomter? Thomas Engen orienterer

o Finn Olav Odde orienterte da Thomas Engen hadde meldt forfall. Det er 
ikke kommet noe oppdrag fra administrasjonen til Thomas Engen om å be 
Forsvarsbygg om å avvente salg.

o KOU ber rådmannen om å ta kontakt med Forsvarsbygg vedr. 
ovennevnte.

4. Orientering v/Ketil Kvam, konstituert landbrukssjef Landbrukskontoret
Ørland/Bjugn: Kommende baseline - undersøkelse på adferd husdyr i rød 



støysone: I forrige utvalgsmøte henstilte KOU om at faglagene i landbruket 
måtte involveres i arbeidet, og at kommunens representant i disse utvalgene 
måtte rapportere til KOU. I tillegg ønsket KOU at kommunens representant kom 
til neste KOU - møte og orienterte.

o Se vedlagte presentasjon om bakgrunn, gjennomføringsplan, valg av 
forskerinstitusjon, organisering og framdrift av arbeidet.

o Kommunens representant sørger for at referater og rapporter blir sendt til 
medlemmene i KOU

o Ketil Kvam tar kontakt med Bondelaget for deltakelse i Samrådsgruppen
o Spørsmål fra KOU blir tatt med inn i Samrådsgruppen fra kommunens 

representant:
1. Ørland Bondelag bør inn i Samrådsgruppa for arbeidet.
2. Tidsbruk i undersøkelsene. Det bør foreligge resultat i rimelig tid før 

forhandlinger om evt innløsning skal foreligge. Dvs i løpet av 2018.
3. Hva skal undersøkelsen og resultatene brukes til?

5. Orientering om vedtak i KST vedrørende framsendt sak i siste KOU - møte 
v/Finn Olav Odde, med påfølgende planlegging av den videre framdrift.

o KOU ber om at det blir redegjort i neste møte om framdrift av vedtaket

6. Orientering om Gårdsrådsmidlene. Karl Erik Sørensen orienterer

o Ingen prosjekter startet enda men team er på plass
o Avtaler med konsulenter klar for signering
o Flere samlinger gjennomført i «34-gruppen» med orienteringer fra 

gruppens advokater
o Viktig å få en avklaring på «bolig-delen»

Eventuelt:

Anmodning å flytte møtedager til fredag: KOU forholder seg til møteplanen.


